
Aan het college van burgemeester en wethouders

Postbus 10101 

5500 GA Veldhoven

Veldhoven, 8 oktober 2014.

Onderwerp:

Artikel 42 brief inzake multifunctioneel gebruik van MFA Noord.

Geachte college,

Inmiddels ruim twee jaar geleden is MFA Noord in gebruik genomen. In deze MFA is door de 
gemeente veel geld geïnvesteerd.

Wij zijn benieuwd naar het functioneren van de MFA en dan met name de ervaringen van de 
gebruikers ervan. Naar verluidt worden beschikbare (algemeen te gebruiken ) ruimten in het 
gebouw permanent voor onderwijs doelstellingen gebruikt. Dit betekent dat andere potentiele 
gebruikers de betreffende ruimten niet kunnen gebruiken. Dit past onzes inziens niet in de idee 
waarvoor MFA's bedoeld zijn, namelijk Multi functioneel gebruik. Wij als Veldhovense VVD maken 
ons hierover grote zorgen. Vandaar dat wij uw college verzoeken om bij alle gebruikers van deze MFA 
na te gaan wat hun positieve maar ook negatieve ervaringen zijn in het gezamenlijk gebruik van deze 
accommodatie.

Wij zien uw reactie graag op korte termijn tegemoet.

Met vriendelijke groet, 

namens de Veldhovense VVD,

Ad van den Oever 
Fractiesecretaris
a.vandenoever@onsbrabantnet.nl
040-2543800 Z 0653980188
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Geachte heer Van den Oever,

In uw brief van 8 oktober 2014 stelt u ons college op grond van artikel 42 van het 
Reglement van orde voor de raad een aantal vragen rondom het multifunctioneel 
gebruik van MFA Noord. Onderstaand treft u onze reactie aan.

In MFA Noord wordt op dit moment de beschikbare capaciteit maximaal benut. Dit 
wordt met name veroorzaakt doordat basisschool Dick Bruna meer klassen heeft dan 
lokalen en dus overdag meer ruimten inneemt voor het geven van onderwijs. Tijdens 
avonden en weekenden zijn deze ruimten nog steeds beschikbaar voor overige 
gebruikers. In sommige gevallen zullen wijkactiviteiten daardoor op andere momenten 
plaats moeten vinden, omdat de gebruikers prioriteit geven aan onderwijs.

De maximale bezetting van de MFA Noord is op zich een goede ontwikkeling. Het 
vraagt van de gebruikers wél goede onderlinge afstemming en overleg over het 
gezamenlijk en gedeeltelijk gebruik van ruimten die als multifunctioneel zijn 
gedefinieerd. Daarom is dit een regelmatig terugkerend onderwerp tijdens 
vergaderingen van de beheercommissie van MFA Noord. Bovendien wordt dit proces in 
de regiegroep voortdurend gemonitord.

Tot op heden is niet gebleken dat een groot aantal huurders niet terecht kan of zou 
kunnen in MFA Noord.

Wij hopen uw brief hiermee voldoende te hebben beantwoord.

Hoogachtend,
HET COLLEGE VAN BURGEMEESTER EN WETHOUDERS VAN VELDHOVEN,

H.J. de Ruiter drs. J.M.L.N. Mikkers
secretaris burgemeester
Veldhoven werkt op afspraak
Voor alle producten en diensten waarvoor u aan de balie moet zijn, maakt u een afspraak via
Jļttp.:../1www.veldhoven.nl of bel 14 040. Via de site kunt u ook producten en diensten vanuit thuis regelen.


